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          В диссертации разрабатываются рекомендации по выбору оптимальных методик расчета токов короткого замыкания в сетях 0,4 кВ.В данной работе рассматриваются следующие методики расчета токов короткого замыкания в сетях 0,4 кВ:-методика расчета токов КЗ, описанная в ГОСТ Р 28249; - методика расчета токов КЗ, описанная в IEC60909-0;-метод MVA/метод мощности короткого замыкания;- определение тока короткого замыкания по расчетным кривым;- определение тока короткого замыкания по расчетным таблицам;-метод эквивалентного генератора.В работе присутствуют главы, посвященные вопросам безопасности труда и экономическому обоснованию выбора метода расчета токов короткого замыкания в сетях 0,4 кВ.
        

        
          The thesis developed recommendations on the choice of optimal methods for calculating short-circuit currents in networks of 0.4 kV.In this paper, we consider the following methods for calculating short-circuit currents in networks of 0.4 kV:-method calculation of short circuit currents, as described in GOST R 28249; - method of calculation of short circuit currents, described in IEC60909-0;- method of MVA / method of short-circuit power;- determination of short circuit current calculated curves;- determination of the short-circuit current on the calculation table;-method equivalent generator.In the present chapter, devoted to issues of safety and economic justification of the choice of the method of calculating short-circuit currents in networks of 0.4 kV.
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